
Evalueringsmøde Mandag 12/6 2017 Horsens Posten udvalget 

 

Vi mødtes i går for at evaluere på Horsens posten løbet og tage snakken rundt om bordet omkring 

godt og skidt efter vores opfattelse. Samtidigt høre om hvem der er med næste år. 

 

For at starte der valgte Ole Sørensen og sige Tak for denne gang efter at have bidraget til løbet i 

gennem mange år og vi vil alle gerne sige TUSIND TAK for det kæmpe stykke arbejde han har gjort. 

Gruppen ser nu således ud : 

Søren S. Marcussen – Morten Bundgaard – Flemming Gram – Anita Rasmussen – Kim (Mulle) 

Nielsen – Mikael Kristensen – Jesper Christensen – Lars Jørgensen. 

 

Vi fik belyst en masse positive indsatsområder der kunne gøre en forskel til næste år og fik fordelt 

kasketterne lidt anderledes så vi alle kunne arbejde i ro og mag. 

Der vil blive udsendt evaluerings skemaer til alle deltagere inden for fornuftig tid og ligeledes vil 

alle jer, som hjalp på dagen også få tilsendt skemaer og så tror vi på der kommer en masse 

konstruktive tilbagemeldninger der kan arbejdes videre med. 

 

Når vi kender økonomien fra løbet vil vi lave et skriv og deri kan i se hvem der har/får ansvar for 

diverse områder. 

Vi syntes at årets løb forløb absolut med tommeltotten op 😊 og ser frem til næste års løb. 

Det var den korte gennemgang for nu – Husk at smile 

På vegne af udvalget 

Morten Bundgaard 

 


